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20150611-MvS-Het-Kosmisch-Luikje-Achter-de-Samenleving 
 

Het kosmisch luikje.  

 

Hallo Martijn, 

Goedemiddag Beatrix 

Leuk dat je er bent 

Ik vind het ook fijn om hier te zijn, heel leuk 

Ja. We hebben wel vaker met elkaar gesproken en we hebben je uitgenodigd voor de drijfveer 

omdat we heel geïnteresseerd zijn in wat je doet in het leven en hoe je erin staat. En ik nodig je uit 

om ons iets over te vertellen. 

 

Ja. Ik heb verschillende drijfveren, ik heb niet zozeer 1 drijfveer, het is, ja, als ik spreek over de 

grootste drijfveer, waar ik mee bezig ben, is het bespreekbaar maken van zaken die belachelijk 

gemaakt worden. Onderwerpen die buiten de gewone media gehouden worden, zaken die 

buitenaardse contacten aangaan, gezondheidszorg die anders ingericht kan worden. De hele 

structuur van economie, de hele structuur van politiek bedrijven.  Mijn persoonlijke drijfveer, maar 

ook als wezen die ik ben, is om dat in beweging te brengen, om dat bespreekbaar te maken. 

 

In welke vorm doe je dat zoal? 

 

Sinds 2014 ben ik begonnen met een aantal mensen die daar in een organisatie alles voor mogelijk 

hebben gemaakt. Bezig met het geven van lezingen door heel Nederland, mm lezingen series over 

mijn ervaringen, wat ik heb meegemaakt, wat ik nu nog steeds meemaak, relaties daarin, 

dwarsverbanden daarin, breng ik naar voren om die ervaring te delen. Gevolg is dat daardoor ook 

mensen geraakt worden in het gevoel. Het meest gehoorde wat ik tegenkom, wat ze met mij delen, 

is ‘goh, Martijn, door daar zo over te spreken, over je ervaringen met buitenaardse en 

interdimensionale contacten, en ook de tegenwerking daar in, om daar over te spreken, raakt mij’. “ 

Ik voel daar gewoon heel veel emotie bij.” En mensen worden daardoor ook geactiveerd. Door die 

emoties in zichzelf te voelen, gaan mensen zich ook weer zaken herinneren die buiten het mentale 

bewustzijn zijn gehouden.  

 

Dus dat doe je door heel het land heen? 

 

Ja, dat wordt door heel Nederland georganiseerd. Door allerlei verschillende mensen. Van Noord tot 

Zuid van West tot Oost, alleen in het Oosten, in het Oostelijke gedeelte, is het nog niet goed 

bereikbaar geweest, maar dat komt er ook nog aan.  

 

Dat maakt me heel nieuwsgierig naar jouw ervaringen. Welke ervaringen heb je zo te delen met 

ons, met de mensen waardoor ze tot meer bewustzijn zouden kunnen komen? 

 

Nou dat is een hele mooie vraag van jou, dat is een heel scala aan ervaringen. Dat begint bij mij in 

mijn kindertijd, toen ik klein was, dat ik contact kreeg met buitenaardse groeperingen die tegen 

mijn zin in als kind, mij meenamen in hun bewustzijnsveld. Wat ik daarmee bedoel is dat ze me ook 

fysiek meenamen, in hun realiteit, en dat ik onderworpen werd aan onderzoeken, medisch maar ook 

psychische onderzoeken en ook geestelijke onderzoeken. Dat was heel uitvoerig. Dat heeft heel veel 

jaren geduurd, het gaat om heel veel verschillende ontvoeringen, zoals we dat dan noemen officieel. 

Buitenaardse ontvoeringen. Daarnaast heb ik ontzettend veel ontvoeringen meegemaakt die NIET 

tegen mijn zin in, dus tegen mijn eigen wil in waren, en die dus een ander doel dienden. Er lopen 

dus verschillende redenen en oorzaken door elkaar heen.  Ook de contacten met mensen, zoals 

wijzelf, van andere planeten, wat we bijna niet voor mogelijk houden, is gewoon werkelijkheid, 

namelijk dat wij een onderdeel zijn en als je dat nog verder gaat terug bekijken,  zijn we zelfs de 

grondleggers, afstammelingen van het menselijk ras door het hele universum. En al dat soort 

ervaringen, ook wezens die er totaal anders uitzien dan wij, dat daar spreek ik over. En dan breng 

ik.. dan breng ik naar voren de dwarsverbanden in onze huidige realiteit, waar we op dit moment 

aan beland zijn, waar we allemaal mee te maken hebben, of je dit onderwerp nou interessant vindt 

of de grootste onzin vindt, we hebben allemaal met de werkelijkheid te maken die zich afspeelt om 

ons heen. Globaal gezien. Om dan de dwarsverbanden daarin naar voren te brengen. Dus ik spreek, 

wat ik net ook zeg, over de politiek, over de militaire industrieën, over de wijze waarop de politiek 
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wordt aangestuurd, welke organisaties daar allemaal achter zitten, en ook wat de doelstellingen 

daarvan ook zijn.  

 

Dat is een heel complex bij elkaar he, dat zijn verschillende wegen die bij elkaar komen. Wat je 

zegt, een militair complex, het financiële, het buitenaardse, maar je vertelt over jouw ervaringen dat 

dit als kind, als heel klein kind, al begonnen is.  Kon je dat in je jeugd ook wel delen met anderen? 

 

Mmm. Ja dat kon ik wel delen met anderen, maar daar was ik heel selectief in, want als ik dat deed, 

werd ik ziek. Er liepen programma’s in mijn neurologische systeem, in mijn lichaam, die gestuurd 

werden, beïnvloed werden. Dus op het moment dat ik het gevoel alleen al kreeg en de gedachte om 

te gaan spreken over dit onderwerp, gebeurden er allerlei hele vreemde zaken  in mijn lichaam 

waardoor ik heel snel ziek werd. Dus in 10 seconden tijd kreeg ik een hele zware griep. Dus ik kreeg 

hele hoge koorts, ik kreeg hele zware zweetaanvallen,   alles wat bij griep hoort, dat je niet meer 

kunt lopen, iedereen weet wel dat als je ziek bent, en je hebt koorts, en je stapt uit bed, en je gaat 

weer in bed, dan ben je helemaal op, dat kwam binnen 10 seconden opzetten. Ik braakte en kreeg 

diarree. Dus ik heb, ik ben heel voorzichtig altijd geweest, in met wie ik daarover spreek. Wat maakt 

daarover nou het onderscheid, is dat ik alleen sprak met mensen die ik echt kon vertrouwen. Die 

kunnen dit onderwerp ook begrijpen. Nou dat waren ook mensen uit mijn familie. Mijn moeder 

bijvoorbeeld, maar ook mijn vader heb ik ook uiteraard het verteld. Mijn vader vond dat ook wel 

lastig, en nam het zeker wel aan, heeft het nooit afgewezen, maar kon zich er niet echt een beeld 

bij vormen wat het dan inhoudt. En mijn moeder was ook wel op sommige momenten betrokken bij  

de activiteiten dus dat was helemaal eenvoudig. En zo zijn er nog meer  mensen waar ik mee 

gesproken heb. 

Dat was een hele intensieve jeugdperiode geweest, die ook heel veel mooie elementen bevat, dus 

het is zowel mooi als lastig. Dat heeft alles te maken met de mensen, met de wijze waarop wij, de 

werkelijkheid een betekenis denken te geven.  

 

Zou je ons een van die mooie ervaringen die je hebt gehad met ons willen delen?  

 

Jazeker. Ik heb heel veel mooie ervaringen gehad, veel meer mooie ervaringen dan lastige 

ervaringen en dat maakt het ook mogelijk om er gewoon me bezig te zijn. 

Een ervan is  dat ik meegenomen werd, ik werd eigenlijk gevraagdom mee te gaan in een voertuig. 

Dat kun je rustig zien als een soort schotelachtig object. Maar er toch anders uitziet dan twee 

borden die op elkaar liggen, om mee te gaan naar de planeet waar de Pleiadische mens vandaan 

komt. Nou dat heb ik geaccepteerd. Dus ik ben meegegaan en ik ben daar in een wereld geweest 

die ongekend geëvolueerd is, die echt niet zo verschilt van onze planeet en dat is nu juist het 

bijzondere want het gaat om de natuur, de planetaire bewustzijn en ontwikkeling van de planeet dat 

is vrijwel overal gelijk. Dat zijn de mensen of de wezens die daar leven die het verschil maken. En ik 

heb daar een wereld gezien die ongelooflijk bemoedigend is en dat zijn ook mensen die van de 

aarde in feite vandaan zijn vertrokken uit andere tijden, en met andere kennis en andere informatie 

achtergrond een dieperliggende kennis ook van waar zij vandaan komen, en wat het menselijk ras 

überhaupt in het universum als taak heeft, dat ze dat ook uitdragen. Waarbij ik de kanttekening wil 

maken dat er heel veel verschillende Pleiadische groepen zijn die niet allemaal gelijk gestemd zijn op 

het gebied van wat hun functie eigenlijk is. Dus er zijn ook wel Pleiadische rebellen onder de 

groepen actief. 

 

Daar wilde ik je een vraag over stellen. Wat ik van de Pleiaden hoor hier is hier altijd heel licht en 

heel erg positief, en dat ze hier zijn om ons te helpen, in onze evolutiesprong in de transitie. Wat 

kan jij daar over vertellen? 

 

Nou er zijn heel veel verschillende groepen, net zoals hier op de aarde, zijn er verschillende visies 

ook in de Pleiadische beschavingen. Wij denken dan vaak dat dit een planeet is, maar het gaat echt 

om heel veel planeten in een heel groot stelsel waar heel veel verschillende historielijnen actief zijn.  

 

Ik zie altijd 7 sterren voor me, van de 7 zusters van de Pleiaden. 

 

Ja dat is wat wij op dit moment er ook van zien. Vanaf hier. Verschuif je gewoon een 200 lichtjaren, 

dan zie je een hele andere setting van deze sterren.  Dus het is echt afgebeeld voor ons, vanaf ons 

punt van waarneming. Wat ik in ieder geval heb gezien, ik zal je zo antwoord geven op je vraag, er 
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zat nog een antwoord aan te komen wat bemoedigend is. Wat ik heb gezien is dat het mogelijk is 

om in het transitie proces, waar de mensheid op dit moment in verkeerd, om door te zetten, ook 

juist in de momenten waarin de krachten die dat niet willen laten plaatsvinden, maar macht en 

controle in het vooruitzicht hebben, voor zichzelf en als machtsmiddel natuurlijk, om de ultieme 

macht te houden, dat het mogelijk is om daar dus doorheen te komen want ook in de Pleiadische 

historie hebben deze facetten, daar waar wij nu in zitten, hebben zich afgespeeld. En er zijn zelfs 

nog planeten waar ook soortgelijke momenten aanwezig zijn. Dus het zit wel heel anders in elkaar 

maar ook te maken heeft met de inbreng van de vrije wil terug te brengen in het planetaire 

bewustzijn. En ik heb gezien hoe ze dat hebben gedaan. Ze hebben me dat ook verteld. Niet alleen 

de Pleiadische beschaving maar ik heb meerdere beschavingen daarin mogen aanhoren hoe dat in 

zijn werk is gegaan en wat er ook voor nodig is. Een van de grootste zaken die nodig is is ook om 

tot actie te komen om met elkaar iets te belichamen, vanuit verbinding en respect en dan ook echt 

die actie te brengen. En dat is een heel moeilijk punt omdat ontmoediging altijd om de hoek ligt te 

loeren. En ik heb gezien dat ze het daar voor elkaar hebben gekregen en dat ze zelfs daar ook de 

mensen en de wezens die het oude systeem heel erg vasthouden, dat zie je dus hier op de aarde 

ook, de machtsstructuren, het middel geld bijvoorbeeld, dat is een van de zwaarst dominerende 

krachten, van het menselijk bewustzijn, dat überhaupt geen betekenis heeft maar het is meer ons 

gedrag daarna met zijn allen, dus dat het ook mogelijk is om de wezens die dat in stand houden, dat 

je die ook mee kunt nemen in het transitiemodel.  

En dat je dus ook hen kunt bevrijden. En dat heb ik gezien, ik heb gezien hoe de onderwijssysteem 

in elkaar zit, hoe kinderen onderwijs krijgen maar ook op latere leeftijd het onderwijs nodig hebt. In 

een bepaald onderwerp dat je dus rustig kunt invoegen bij kinderen. 

 

Ja 

 

Wij denken kleine kleuterscholen, daar wordt gekeken op basis van het vermogen, wie jij op dat 

moment.. bent. Welk vermogen jij tot je beschikking hebt. Dus het is heel goed mogelijk dat je dus 

scholen ziet waar volwassen mensen zitten die onderwijs krijgen van kinderen. Dat is zoiets 

bijzonders, dat is voor ons een waanzinnig verhaal.  Het is zo bemoedigend, want je vraagt dan 

bemoedigende ervaringen, dat is er één van. Het is fantastisch. En het is nu de tijd van transitie dat 

we dit nu ook in beweging gaan brengen.  

 

Het probleem wat ik zelf ervaar met dingen in beweging brengen en tot actie overgaan is dat 

mensen vaak et handen en voeten vastgeketend zitten aan dat onderdrukkende systeem waardoor 

ze ook geen openingen zien om dingen op een andere manier gestalte te geven omdat je al heel 

gauw in een vacuüm terecht komt en niets meer kan. Dus ik ben wel heel benieuwd naar hoe die 

actie gaat worden. 

Ik weet al dat er heel veel in beweging is en dat we in die transitie zitten.. ik ervaar ook nog dat 

heel veel mensen er niet uit kunnen breken terwijl ze dat wel heel graag zouden willen.  

  

Ja dat heeft natuurlijk met een aantal factoren te maken. Noodzaak. Het is noodzaak om te kijken 

hoe een beschaving zich met elkaar in verbinding heeft gesteld, ooit.  We leven nu allemaal heel 

individueel, we denken dat we allemaal apart van elkaar leven maar er is een informatie netwerk 

van een intelligentie dat draait achter elk ras. En dat is met de mensen ook zo. Denk ook maar aan 

de bijen en de mieren werken allemaal in een collectief vel en weten allemaal exact van elkaar hoe 

ze bijvoorbeeld de prooi die ze hebben opgevangen, hoe die uit elkaar gehaald moet worden en 

wordt vervoerd naar het nest zeg maar.  

 

Dat is het collectief bewustzijn. 

 

Ja, het collectief bewustzijn. Iedere beschaving heeft een collectief bewustzijn, dat zijn intelligentie 

netwerken die gedragen wordt vanuit het hartsbewustzijn, in relatie tot het intellect. En dat is een 

punt wat aandacht nodig heeft.  Mensen die daar nog helemaal niet van hebben gehoord kunnen 

zich daar ook geen beeld bij vormen, het is dus makkelijker dan om het af te wijzen dus om in die 

beweging te komen van transitie is er heel veel informatie nodig, inzicht, waardoor mensen in 

zichzelf een bepaald voorstellingsvermogen naar voren kunnen halen, ja, ja ik krijg daar een beeld 

bij, zodra dat gebeurt, dan wordt het ook gedragen door een emotie, dus door een gevoel in het 

bewustzijnsveld waardoor mensen in het karakter waarin ze vastzitten, het model, in de rol van hun 

persoonlijkheid, ineens een extra dimensie krijgen. Dus voordat we iets kunnen veranderen, zullen 
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we eerst inzichten en dus ook informatie nodig hebben om beter te kunnen begrijpen hier (wijst 

naar hoofd) en hier (wijst naar hart) in ons hart, wat die verandering in jezelf teweeg brengt. 

 

Heb je daar ook ideeën over, hoe jij als Martijn van Staveren dat gestalte gaat geven, om die 

informatie door te geven aan de andere mensen?  

 

Nou dat is feite wat ik nu doen, dat is een stapje daarvan, ik kan dat natuurlijk helemaal niet alleen, 

ik wil dat ook niet alleen, stel dat dat zou kunnen dan zou ik alsnog vanuit een gevoel iedereen 

daarbij betrekken omdat het een planetair bewustzijnsproces is. Het gaat om alle mensen en ook 

dieren die daar onderdeel in vormen. Dus ja, mijn stap, wat ik doe, is een heel klein stukje. Het lijkt 

wel heel wat, maar het is eigenlijk gewoon.. Het is heel veel, maar het is net zoveel als wat iedereen 

doet. Dus wat ik doe, ik breng informatie in beweging. Mensen komen daar op af, mensen gaan 

voelen in zichzelf. Mensen raken daardoor gemotiveerd, geïnspireerd, daardoor gaan ze daar ook 

over spreken met ander mensen. Voelen daar, ervaren daar ook weerstand in, want ja, hoe wil je nu 

vertellen aan een ander wat jij hebt meegemaakt in een lezing dat hele speciale informatie komt, 

hoe kun je dat aan een ander overbrengen. Dus dat is de stap waarin ik actief ben. En door heel 

veel mensen daarin te bereiken, duizenden mensen hebben daar al kennis mee gemaakt, niet met 

mij, daar gaat het niet om, maar met de eigen echt diepliggende krachtvelden, daardoor gebeurt er 

iets dat je als een vrij grote groep mensen beweging zet in het netwerk waar ik net over had, in het 

collectieve netwerk waardoor je gaat uitzenden. En dat heeft alles te maken met ons oorspronkelijk 

vermogen. Dus we zien alleen nog maar de fysieke realiteit. Een deeltje daarvan dat is wat er 

omgezet wordt in ons hoofd. Een driedimensionaal beeld met de daar bijbehorend onze 

referentiekaders van onze ervaringen. Maar we hebben veel meer ervaringen dan dit leven en dat 

hoort van origine heel toegankelijk te zijn.  

 

En de mensen die op jouw lezingen komen, van al die mensen die er zijn, zijn er ook veel  mensen 

die nog nooit met bewustzijn en met buitenaardse contact of met transitie zich bezig hebben 

gehouden of zijn het allemaal mensen die er wel wat van weten? 

 

Nee zitten ook mensen tussen die echt er voor de eerste keer op af komen, en dat is helemaal 

bemoedigend. Dat nodigen dus met z’n allen uit, dat we dus ook met dat veld op een of andere 

manier weten te prikkelen. Zit natuurlijk altijd wel een bepaalde mate van interesse in, want je hebt 

er eerst interesse in voordat je daar je aandacht aan gaat geven. Er zijn voldoende mensen die er 

echt voor het eerst op af komen. Dat vind ik een hele bijzondere situatie. En tegelijkertijd vind ik dat 

ook een heel normaal iets omdat we allemaal van binnen voelen, allemaal op ons eigen moment, dat 

er meer is dan alleen dit stuk. 

En als je dan kijkt naar het hele fenomeen buitenaards contact, wat er dus is, wat gewoon bestaat, 

honderden miljoenen mensen op deze planeet hebben daar ervaringen in,    dat kun je gewoon niet 

wegstoppen als een psychologische storing he. Dat heeft veel meer te betekenen. En als je naar de 

wetenschappelijke, processen daar waar we nu in zitten, wat hersenen betekenen, dat hersenen 

zenders en  ontvangers zijn, en dat we in een soort neurologische realiteit verkeren op basis van 

hoe hersenen functioneren. Neurowetenschappers zeggen ook van,   we zijn nu een eeuw in gegaan 

waarin we radicaal anders de werkelijkheid gaan ervaren. En dat sluit allemaal exact bij elkaar. Dus 

als je die zaken bij elkaar brengt, dan gaan we nu een fase in, die zijn we al ingegaan, die wordt 

straks nog veel heftiger, dat er ook wetenschappelijke onderbouwingen gaan komen die op zich ook 

wel heel wenselijk zijn.  

 

Ja. Je hebt het nu over het neurologische. Er komt bij mij binnen van als ik contact maak, dan is dit 

altijd een Harts contact. Zowel tussen mensen als tussen buitenaards contact. Dus het komt niet uit 

de mind, het is een.. ja, het is hart telepathie. Zo noem ik het dan maar. Is dat wat de wetenschap 

dan ook bedoelt? Dat we meer naar dat stukje van onszelf gaan kijken als dat we naar onze 

hersenen gaan kijken van wat we kunnen gaan bedenken? 

 

Ja, op dit moment richt de wetenschap zich natuurlijk op de fysieke zichtbare realiteit dus daar 

begint voor hun ook het onderzoek. Dat is tastbaar, dat kunnen ze ook onderzoeken. Kunnen ze 

vasthouden. Maar door alle ontwikkelingen, en ook door het intellect van de mens wat natuurlijk wel 

steeds geavanceerder wordt, wordt er ook gekeken of er buiten die fysieke realiteit, veel meer 

realiteiten zijn dus het lichtspectrum wat wij op dit moment kunnen zien, wat deze realiteit dus 

inhoudt, bestaat uit veel grotere frequentievelden dan alleen dit stuk en dat is waar ook 
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neurologische circuits in zitten. Dus het is niet alleen dat ons fysieke lichaam neurologische circuits 

het zenuwgestel et cetera in ons dragen maar dat dit zelfs een uitstulping is dus onze fysieke 

realiteit is een uitstulping van een veel grotere neurologische circuit. En in die context daar worden 

de onderzoeken nu op gericht.  Daar liggen ook mijn expertises door alles wat ik heb meegemaakt, 

wat ik nog steeds meemaak, dat de realiteit zich niet hier afspeelt het stuk wat wij er van zien, maar 

dat die veel groetere realiteit achtergehouden wordt in een vertaalslag met ons hersenen, en daar 

zitten dus ook krachten achter met bepaalde bedoelingen om ons niet meer terug te laten keren in 

die grotere bewustzijnsvelden. Veel mensen noemen dat ascensie, naar een andere dimensie toe 

gaan, van de derde naar de vijfde dimensie, we geven daar getallen aan, op basis van hoe we dat 

dan vorm kunnen geven,  hoe we nu denken, het heeft te maken met vermogens. Dus als meer 

vermogensdistricten weer aan gaan, ons metafysische bewustzijn, dan zullen we opeens een ander 

software krijgen, waarneming, waardoor wij niet meer op het Windows programma draaien, maar 

opeens blijkt dat Windows een heel klein lapje is van een nog veel groter computersysteem. En dan 

gaan we ineens heel anders waarnemen, we gaan anders voelen, en deze hele realiteit waar we in 

zitten, krijgt een heel andere betekenis. Dat is nu lastig om te zien, maar zo zou je het wel kunnen 

zien. En vanuit de grotere betekenis, vanuit die grotere realiteit, waarin we veruit veel meer 

vermogens hebben dan dat we nu hebben, zullen we deze realiteit waarin we nu zitten, ook niet 

vergeten. Dus we zullen ten allen tijde in deze realiteit terug kunnen duiken, mocht dat nodig zijn 

om een bepaalde reden.  

 

Interviewster: Maar is het dan.. ik heb nooit afgeweten over het fysiek buiten het.. neurologische 

buiten het fysiek neurologische systeem, is het dan ook zo dat dingen zoals telepathie, telekinesie, 

dat dit zaken zijn die tot nu toe altijd weg zijn gezet, als dat is (onverstaanbaar) komt nu bij elkaar, 

maar komt nu bij elkaar omdat dit wetenschappelijk bewezen zijn, dat dit nu voortekens zijn van 

waar we naartoe gaan?  

 

Martijn:  ja, klopt, dat heb je helemaal goed gezegd. Het antwoord is ja, dat zijn in feite de 

voortekens.  

 

Ha, de verkeerde vraag gesteld.. je kan er alleen maar ja op zeggen (lachend) 

Martijn:  ik kan er wel iets zeggen. Weet je, het is fantastisch, het is gewoon zo ontzettend mooi, 

vandaar dat we ook ons onderzoeksveld helemaal open dienen te zetten van alles wat we ooit 

hebben geclassificeerd als goed of niet goed, of onjuist of dit voelt prettig, en dat voelt niet goed. 

Dat is allemaal op basis van interpretaties vanuit onze fysieke stelsel en nu blijkt ineens dat er 

buiten die fysieke stelsels om, en dat weten we natuurlijk al vele eeuwen en duizenden jaren lang in 

de esoterie, dat we ook waarnemingen kunnen doen, mensen noemen dan paranormale activiteiten, 

dat zijn helemaal geen paranormale activiteiten, het zijn metafysische verschijnselen die 

gedetecteerd zijn buiten ons fysieke zintuigen om, door ons bewustzijnsveld, voortdurend pikken wij 

dat op. We pakken voortdurend miljarden frequentielijnen op.  

 

We zijn een soort antenne. 

 

Ja dat is zo,  we zijn een holografische bewustzijnsantenne. En dat maakt de mens ook zo bijzonder. 

We zijn dus in staat om met alle bewust velden tegelijkertijd ook dte communiceren echter heeft er 

iets plaatsgevonden waardoor de circuits ijn uitgeschakeld en wij nu alleen nog maar in het fysieke 

bewustzijnsveld  gewaar zijn, wat niet wil zeggen dat die andere bewustzijnsvelden er niet zijn.  

 

Maar ook in ons fysieke bewustzijnsveld zijn we ons ook niet helemaal gewaar volgens mij dan want 

we gebruiken maar een heel klein stukje van onze fysieke capaciteiten.  

 

Martijn:  dat ook nog eens, Jal 

 

Interviewer: want er is maar een klein stukje hersenen wat er is. Ja. Maar dan vraag ik me af, wie 

heeft dat geblokkeerd?  Het is er wel, dus het zal een functie hebben alleen doet het niet. 

 

Martijn:  ja dat klopt, er lopen verschillende bewustzijnsvelden door elkaar heen waarin wij ook een 

onderdeel in zijn. Als je nu eens kijkt naar de context buitenaards contact,  wat ze nu eigenlijk  

doen,   al die verschillende beschavingen, vanuit het bewustzijnsveld waarin zij zijn, lijnen ze aan in 

ons bewustzijn, dus wij kunnen heel snel schakelen tussen al die verschillende beschavingen om 
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daarmee contact mee te hebben. En daar zitten ook, en dat is een beetje het antwoord op je vraag, 

daar zitten ook bewustzijnsvelden, dus complete beschavingen, met hele andere histories, hele 

andere soort tijden dat helemaal niet lineair loopt aan dat van ons,  daar zitten beschavingen in die 

op een ander moment van de menselijke evolutie, ingegrepen hebben in ons hoofdelijk 

bewustzijnsveld. En dat is een veld dat niet alleen om ons lichaam heen zit, dat is gigantisch groot, 

maar dat is een planetair bewustzijnsveld, dat is een kosmisch bewustzijnsveld, en nu ga ik het nog 

groter maken, het is het bewustzijnsveld van alles dat er is. Dus wij zitten aangesloten dus van 

origine, op het hoofdbewustzijnsveld, dat door alle tijdlijnen en door alle frequenties heenloopt, niet 

alleen in dit universum, maar in alle universa. Zelfs in het metaversum. Dus we zitten rechtstreeks 

op de essentie aangesloten. 

En dat zijn krachten geweest die zijn er dus nog steeds, die daar beschadigingen hebben 

aangebracht, en toen die beschadiging er eenmaal was, hebben wij onszelf voortdurend doordat niet 

op te pakken als beschaving, hebben wij steeds een degeneratie meegemaakt. In ons 

bewustzijnsveld. We konden het niet meer terugdraaien. En we zitten nu op het onderste bodempje, 

in de kom waarin we het gaan terugbrengen naar het vermogen dat weer gaat toenemen.  

Die krachten die daar achter zitten, dat zijn parasitaire beïnvloeding velden, die buiten de fysieke 

realiteit, die buiten de metafysische werkelijkheid zelfs nog liggen. Ze bevinden zich in de 

intermoleculaire ruimte.  

Niet alleen van de fysieke moleculen, maar ook van de lichtmolecuul. En wat ze doen is ze 

beïnvloeden onze gemoedstoestand. Op een hele… 

 

I: ze bespelen onze emoties 

 

Martijn:  ja, ze bespelen onze emoties want dat is ook onze kracht. En die krachten hebben andere 

bewustzijnsvelden ook gefaseerd, dus onze onderdrukkers zeg maar, die hier ook op de aarde 

gestationeerd zijn, en zich net buiten het fysieke spectrum bevinden, bewust. Doordat wij ze niet 

waarnemen kunnen we het ook niet veranderen. Die wezens staan in feite ook onder controle van 

dezelfde macht.  

He dus zijn er ook .. denk aan de Annunaki dynasty, waarvan we kunnen zeggen dat ze tegen het 

menselijk bewustzijn zijn gericht, ook in gefaseerd zijn en derhalve ook handelen, niet naar hun 

oorspronkelijkheid. 

En daarmee geef ik ook aan, dat doe ik in mijn lezingen ook, ik breng het eerst naar voren, wat 

heeft de mens ervaren als daar het moment waarin we nu zitten en wat hebben we meegemaakt, 

dan zoomen we uit en dan gaan we kijken en ook begrijpen, van jemig, het is inderdaad een 

waanzinnige situatie. En op het moment dat je dat allemaal in kaart brengt, dan valt ineens alles 

ook als puzzelstukjes in elkaar.  

 

I: als wij verbonden zijn met alles dat is, dan zijn de anderen ook verbonden met alles dat is,  

 

Martijn:  dat klopt 

 

I: En als wij door het evolutieproces heen gaan waardoor wij tot een hoger bewustzijn komen, maak 

ik.. voor mij een logische sprong, komen die anderen ook allemaal tot een hoger bewustzijn, dus die 

zullen dan ook meegaan in het proces en andere zaken ontwikkelen. Zoals emoties, waarvan ik dus 

nu begrijp dat dat heel erg gelinkt wordt aan de mens, dat dat heel bijzonder is. Is dat ook zo? Of 

gaan ze alleen maar door of gaan als een beschaving die technisch hoog ontwikkeld is, dat ze dan 

verder door gaan in dat technische ontwikkeling. Of komt er ook een spruitje van emoties omhoog 

ook? Dat vraag ik me dan af. 

 

Martijn:  ja, dat is beide het geval. Er zijn beschavingen die zich ook willen ontdoen van die 

parasitair invloeden die zijn zich daar bewust van, dat is heel moeilijk voor ze en dat is ook een heel 

ontroerend iets om te zien, die wezens, en ik spreek uit ervaring, je ziet deze wezens in feite dus in 

een modus zitten dat ze dus de baan zijn, over ons, en als je je dus verbindt vanuit je zijn, en je 

aanschouwt hen, dan voel je ook diep in hen, een roep vom bevrijding. En het bijzondere is, dat wij 

de mens, in staat zijn zodra wij in een transitie proces komen waarin ons vermogen fundamenteel 

weer toeneemt, zijn wij in staat om hen te bevrijden van die parasitaire beïnvloeding.  

 

I: Waarom zijn wij daartoe in staat? 
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Martijn:  omdat wij van oorspronkelijkheid gecreëerd zijn om alle wezens in het hele universum ten 

dienste te zijn. 

 

I: dat is nogal wat. 

 

Martijn:  ja dat is ook zeker wat, en er speelt zoveel mee. Daarom is het ook zo belangrijk dat de 

mensen tot inzicht komen dat wij een enorme belangrijke schakel zijn in het galactische  geheel. Het 

is niet voor niets dat al die prachtige mooie beschavingen die hier op aarde en rondom de aarde 

zijn, die er echt zijn, dat die zich ook heel erg afzijdig houden omdat zij zich heel goed realiseren 

wie wij zijn. En zich ook heel goed realiseren dat als wij dus op een presenteer blaadje krijgen 

aangereikt wie wij zijn, dat wij de emotionele ontvouwing, terugbrengen van onze emoties, daardoor 

krijgen aangereikt en dat we het eerst via ons hoofd gaan processen als gevoel, en dat het als 

zodanig niet echt wordt geïmplementeerd in onze eigen ervaring. Dus door dat zelf weer te 

ontdekken, door dat zelf weer te belichamen, zijn wij het dan ook weer werkelijk.  

 

I: ja, nu heb ik ook begrepen, want ik heb even op het internet en ik zag daar iets langskomen van 

Earth Matters, dat jij bij Earth  Matters een uitzendingen gaat doen, op onder andere dit onderwerp. 

Zou je daar wat over willen vertellen? Daar ben ik heel enthousiast over.  

 

Martijn:  Jazeker, daar kan ik wel wat over vertellen en ik ben daar ook heel erg enthousiast over.  
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